
1 

-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XI/2019 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 20 września 2019 roku 

 

XI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W związku z tym, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji przygotowywał Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko, przekazuję 

prowadzenie sesji panu Henrykowi Łoposzko.  

 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Na podstawie listy 

obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  Odczytał klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Czy są wnioski  do 

porządku obrad ? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wprowadzenie do  porządku obrad 3 projektów 

uchwał: 

- w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 24 marca 

2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki 

Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

- w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 

- w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce.  



2 

 

 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Kto z państwa jest za 

przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce 

nr. XXIV/436/17 z dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod 

nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu? 

Za – 14 osób/ 14 obecnych 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Proszę o dopisanie tego 

projektu uchwały do porządku obrad w punkcie 8. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Kto z państwa jest za 

przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-

wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne? 

Za – 14 osób/ 14 obecnych 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Proszę o dopisanie tego 

projektu uchwały do porządku obrad w punkcie 17. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Kto z państwa jest za 

przyjęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce? 

Za – 14 osób/ 14 obecnych 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Proszę o dopisanie tego 

projektu uchwały do porządku obrad w punkcie 18. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z państwa jest za 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 14 głosami /14 obecnych - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego – świetlicy wiejskiej w Pustkowie Wilczkowskim. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony 

do 3 lat na lokale użytkowe wraz gruntem w miejscowości Tyniec Mały przy ul. Domasławskiej 10. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 24 

marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki 

Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu? 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-zachodniej części obrębu Bielany 

Wrocławskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Wiktoriańskiej w południowo-wschodniej części wsi Pustków 

Wilczkowski. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG we wschodniej części wsi Biskupice Podgórne. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Fiołkowej i Chabrowej środkowo-wschodniej części wsi 

Wysoka. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Ogrodowej w południowo-środkowej 

części wsi Pustków Wilczkowski. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-wschodniej części obrębu 

Biskupice Podgórne. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Szczepankowice. 

21. Interpelacje radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

23. Zapytania radnych i sołtysów. 

24. Wnioski i sprawy różne. 

25. Komunikaty Przewodniczącej. 

26. Zakończenie obrad.  
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Ad.3. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z państwa radnych jest 

za przyjęciem protokołów z X  Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób/ 14 obecnych 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko   poinformował o pismach, 

które wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/221/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na 

czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego – świetlicy wiejskiej w Pustkowie 

Wilczkowskim. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.7. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/222/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokale użytkowe wraz gruntem w miejscowości Tyniec Mały przy 

ul. Domasławskiej 10. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  : Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Drobna uwaga – żeby radni myśleli globalnie a nie lokalnie. 

2 lata temu wydaliśmy  100 000 zł na nawodnienie boiska w Bielanach Wrocławskich a teraz to się 

poszło kąpać. 

Radny Jarosław Zawisza: Oprócz nawodnienia były naprawiane bramki. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nawet nie 2 ale 4 lata. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Za byłego dyrektora to było. 
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Radny Adam Raś: Bramki można przenieść ale nawodnienie pójdzie do likwidacji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Część nawodnienia będzie przeniesiona i ponownie 

wykorzystana. To jest tak jak z chodnikami – można było czekać na kanalizację najpierw, ale 

mieszkańcy nalegali. 

Dyskusja. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma więcej pytań, uwag 

- zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/223/2019 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z 

dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod 

nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.9. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr XI/224/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy autostradzie A4 w północno-zachodniej części 

obrębu Bielany Wrocławskie. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.10. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/225/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części 

obrębu Kobierzyce. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/226/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Żurawice położonego w obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice 

 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/227/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wiktoriańskiej w południowo-wschodniej 

części wsi Pustków Wilczkowski. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 
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Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa /…/ Wiesław Muraczewski: Studium to bardzo ważny dokument 

dla naszej gminy i nie powinny być takie zmiany incydentalne. Powinno być dla całej gminy albo 

chociaż dla części gminy. Powinniśmy czekać do aktualizacji studium, która jest raz na 4 lata, ze 

wszystkimi wnioskami a nie robić zmiany dla danej wsi lub nawet 1 działki. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja to rozumiem, ale są takie sytuacje jak w Tyńcu Małym 

czy w Biskupicach Podgórnych, że trzeba zapobiegać np. pseudo hotelom pracowniczym. Jeżeli można 

to trzeba reagować. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:    Nie ma więcej pytań, 

uwag - zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/228/2019 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.14 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma więcej pytań, uwag 

- zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/229/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG we wschodniej części 

wsi Biskupice Podgórne. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma więcej pytań, uwag 

- zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/230/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Fiołkowej i Chabrowej 

środkowo-wschodniej części wsi Wysoka. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 
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Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma więcej pytań, uwag 

- zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/231/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i 

Ogrodowej w południowo-środkowej części wsi Pustków Wilczkowski. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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12 głosami „za”  przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu i 1 osobie wstrzymującej się od 

głosu podjęła uchwałę 

nr XI/232/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Innowacyjnej w 

południowo-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu podjęła uchwałę 

nr XI/233/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/234/2019 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska   o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu 4 głosami 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Pan Wójt Kopeć zgłosił autopoprawkę – ulica Malinowa 

i taką ulicę przegłosowała Komisja Rolnictwa. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały.  

Kto z państwa jest za autopoprawką – ulica Malinowa. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przyjęła autopoprawkę. 

Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu z uwzględnieniem 

autopoprawki - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XI/235/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Szczepankowice. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.21. 

Brak. 

 

Ad.22. 

Brak. 

 

Ad.23. 

Poruszono następujące tematy: 

Radny Andrzej Krzesłowski – brak projektu na budowę świetlicy w Nowinach. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił prognozy budżetu gminy na przyszłość. 

Radny Czesław Stadnik – stary budynek przy drodze krajowej nr 8 – gorzelnia. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek – ogrodzenie stawu w Cieszycach. 

Radny Adam Raś – świetlica w Cieszycach. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda – temat dotacji na renowację zabytków w naszej gminie. 

Dyskusja. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił zasady wykorzystania funduszu sołeckiego. 

Dyskusja na temat imprez sołeckich, sposobu wydawania funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik - problem niskiej frekwencji na zebraniach wiejskich. 

Dyskusja. 

Sołtys wsi Pustków Wilczkowski Damian Wrona – zakup altany z funduszu sołeckiego,  rów w 

Pustkowie Wilczkowskim 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił spotkanie w sprawie DK-8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił formalności dotyczące zakupu /budowy/ altan, planowanie zakupu 

zabawek na place zabaw. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus wyjaśniła zasady planowania budżetu w ramach funduszu sołeckiego. 

Sołtys wsi Pustków Wilczkowski Damian Wrona –  banery wyborcze ograniczające widoczność przy 

drogach. 

 

 



15 

Ad.24. 

Brak 

 

Ad.25. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: O terminie następnej sesji 

powiadomimy w odrębnym komunikacie. 

 

Ad.26. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Zamykam  posiedzenie XI 

Sesji Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.11.25 

Liczba załączników: 2.  

 

Protokołowała:                                                      Zastępca Przewodniczącej   Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Henryk Łoposzko 

  

 
 


